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Składam interpelację w kwestii kompleksowej zmiany budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna na 2024 rok. Czy taka zmiana budżetu jest przygotowywana i kiedy
zostanie przedstawiona Radzie Miejskiej do akceptacji?

Pragnę nadmienić, że w moim najgłębszym przekonaniu, zmiana budżetu jest
koniecznością i powinna zostać przygotowara niezwłocznie Po objęciu urzędu przez
nowe władze gminy. Celem tych zmian powinno być:

1/ zmniejszenie wydatków bieżących i wzrost wydatków inwestycyjnych
flnansowanych bezpośrednio z dochodów budżetowych,

2/ zwiększenie dochodów budżetowych zwłaszcza z PIT, gdyż w okresie urzędowania
Kazimierza Jańczuka zawsze były one niedoszacowane,

3/ zmniejszenie wydatków inwestycyjnych na tych zadaniach, które nie są
przygotowane do realizacji, a zatem wydatki te i tak nie będą mogły zostać wykonane,

4/ zmniejszenie dochodów ze sprzedaży nieruchomości.

Dokonanie zmian w budżecie na 2023r. spowodowałoby skrócenie zbędnych
pytań, wątpliwości i dyskusji wśród radnych, lcćre aktualnie mają miejsce.
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